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KF § 1/20  

Fastställande av dagordning 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa föreslagen dagordning. 
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KF § 2/20  

Anmälan av nya ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 
 

Inga nya ledamöter eller ersättare att anmäla från Länsstyrelsen.   
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KF § 3/20  

Anmälan av nya motioner och medborgarförslag 
 

Medborgarförslag från Marianne Ahlsson om att använda gruvhål intill 

Simsjövägen för utekonserter och utställningar. 

 

Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 

beslut.  
 

 

 

Medborgarförslag från medborgare om en uppstart av kommunal 

landsbygdsskola i Varola. 

 

Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 

beslut.  
 

 

 

Medborgarförslag från en medborgare som önskar Skatepark i Skövde. 

 

Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 

beslut.  

 

 

 

Medborgarförslag från Mona Nilsson om yta för spontanidrott tex 

beachvolleyplan vid Simsjön. 

 

Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 

beslut.   
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KF § 4/20  

Frågor och Interpellationer 
 

Interpellation från Malin Wadman (S) till Katarina Jonsson (M) som besvaras. 

 

Interpellation  

På kommunfullmäktiges möte den 31oktober 2019 togs ett beslutangående 

driften av Blå hallen.  

Investeringskostnaden ökar med 24 miljoner kronor och driftspåverkan ökar 

med cirka 1,1 miljoner kronor. Den utökade driftskostnaden förväntas på sikt i 

sin helhet finansieras genom hyresintäkter.  

När den här investeringen är färdigställd går den över i Kultur och 

fritidsnämndens ansvarsområde.  

Mot denna bakgrund undrar vi:  

Kommer Kultur och fritidsnämnden få full täckning för driften i kommunbidrag 

eller ska nämnden finansiera det inom befintlig budget tills vi har den 

tilltänkta fulla finansieringen genom hyresintäkter?  

 

Svar från Katarina Jonsson (M)  

 

Driftsbudget för Billingeprojektet ligger under kommunstyrelsen. I takt med att 

projektet färdigställs fördelas driftsbudget ut till kultur- & fritidsnämnden.  

För budgetåret 2020 har 5 165 tkr fördelats ut som avser drift och 

kapitalkostnader för konstsnöspår, renovering av badet, skogsmulle och 

arbetsledning.  

Nästa steg i projektet är investering i infrastruktur och Billingecentrat.  

 

Kultur- och fritidsnämnden kommer få full budgettäckning för de kostnader 

nämnden får i samband med ibruktagande av Billingecentrat. I det fall 

beräknade hyresintäkter initialt inte kommer upp i budgeterade nivåer som 

Billingecentrat ger möjlighet till belastar det Billingeprojektet och således 

kommunstyrelsen.  
 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att lägga interpellationen och svaret till 

handlingarna.  
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KF § 5/20  

Svar på motion om bättre halkbekämpning (V) 
KS2019.0236 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-11-27 232/19 

2 Kommunstyrelsen  2019-12-09 237/19 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 5/20 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Yrkande 

Ulrica Johansson (C) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag 

Yttrande 

Gabryjel Blom (V) 

Bakgrund 

En motion om halkbekämpning har lämnats in från Vänsterpartiet. 

Vänsterpartiet yrkar på att Skövde kommun går över till att använda 

blandningen kaliumformiat, socker och lignin i sin halkbekämpning. 

 

Motionärerna menar att kommunen under flera år haft problem med att 

bekämpa halka och att den föreslagna blandningen är både effektivare och 

bättre för miljö och djurliv enligt forskningsinstitutet RISE. 

Servicenämnden har anmodats yttra sig till kommunstyrelsen.  

Arbetsavdelningen arbetar med kommunens halkbekämpning och använder 

sig idag av traditionellt vägsalt. Arbetsavdelning har utrett frågan genom att 

ta kontakt med och inhämta synpunkter från de samarbetspartners 

kommunen har gällande halkbekämpning samt med projektledare på RISE. 

 

Svevia, som halkbekämpar å Trafikverkets vägnar, har inte hört talas om 

ovanstående projekt. Leverantören av saltspridare, Friggeåkers Rör, inte 

någon information om att någon kommun använder sig av den nya 

blandningen. Vid samtal med projektledare på RISE framkommer det att 

projektet med att ersätta vägsalt med blandning av kaliumformiat, socker och 

lignin helt har avstannat.  

Att halkbekämpning med kaliumformiat, socker och lignin fortfarande är en 

relativt oprövad metod medför inte bara osäkerhet kring effektivitet och 

användningsområden utan även en ökad kostnad. 
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Baserat på bristen på reell användning av och för lite forskning kring den nya 

halkbekämpande blandningen förordar servicenämnden att 

kommunfullmäktige beslutar avslå motionen. 

 

Servicenämnden har sett över dagens metoder för halkbekämpning och i 

samråd med sektor Samhällsbyggnad och avser införskaffa saltspridare som 

även kan sprida saltlake vilket även ger möjligheten att arbeta mer proaktivt. 

Målet är även att få in det i befintligt snöutkallningssystem för att kunna följa 

våra rutter och se var vi behöver lägga på mer respektive mindre salt. 

 

Handlingar 

Svar på motion om bättre halkbekämpning (V) 

Motion om bättre halkbekämpning, undertecknad 

SEN § 38/19 Svar till motion om bättre halkbekämpning 

 

 

Skickas till 

Servicenämnden                                 

Motionären 
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KF § 6/20  

Svar på motion om busstrafik, turtäthet och att boende i Skultorp 

ska kunna ta sig till Vårdcentralen i Hentorp på dagtid 
KS2018.0194 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-12-11 239/19 

2 Kommunstyrelsen 2020-01-13 5/20 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 6/20 

 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen och ge kommunstyrelsen i 

uppdrag att i samråd med Västtrafik lösa turtätheten så att boende i Skultorp 

kan ta sig till Vårdcentralen i Hentorp dagtid med buss på et smidigare sätt in 

idag. Förutsättningen är att eventuella förändringar inte innebär merkostnader 

för kommunen.  

 

Yrkande 

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

 

Maria Hjärtqvist (S) yrkar bifall till motionens ursprungliga förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

 

Bakgrund 

Boende i Skultorp kan idag ta sig till vårdcentralen i Hentorp med 

kollektivtrafiken (linje 1 med byte till linje 7). Det finns också möjlighet för 

Skultorpsborna att via direktbuss ta sig in till resecentrum i Skövde där det 

inom gångavstånd finns möjlighet att ta sig till vårdcentral. Finns önskan om 

att möjliggöra för Skultorpsborna att ta sig till ytterligare en vårdcentral med 

direktbuss skulle det innebära tillköp med ökade kostnader för kommunen.  

Kommunfullmäktige beslutade att återremittera ärendet för att eventuella 

kostnadsökningar vid ett bifall av motionen ska utredas ytterligare. 

Förfrågan om tillköp har därefter inlämnats till Västtrafik som lämnat offert på 

två möjliga tillköp; dels utökad trafik på linje 7, dels anropsstyrda turer. 

Offerten avseende utökad trafik på linje 7, innebär en förlängning av linjen 

mellan Hentorp och Skultorp. Utökningen avser turer var 15:e minut mellan 



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2020-01-27  11(25) 

 

ca kl 08.45-14.45 vardagar. 

Total beräknad nettokostnad uppgår till 1657 tkr per år (2019 år prisnivå). 

Offerten avseende anropsstyrda turer, omfattar trafik mellan Hentorp 

vårdcentral och Skultorp (Vagnsbodsvägen), vardagar var 30:e minut mellan 

kl 07.30-17.30. Hållplatser som trafikeras är: Hentorp vårdcentral, 

Siriusvägen, Stjärnvägen, Billingsdalsskolan, Klagstorpsvägen, 

Trumpetvägen, Solvägen, Platåvägen, Vagnsbodsvägen. Kalkylen är 

framtagen utifrån ett beräknat resande om 500 resor per år. 

Total beräknad nettokostnad uppgår till 106 tkr per år (2019 år prisnivå). 

Ska tillköp i någon form ske krävs att Sektor samhällsbyggnad kompenseras för 

kostnaderna jämte indexökningar då medel för detta saknas i nuvarande 

budgetramen.  

Sedan offerterna inkommit har Närhälsan Hentorp vårdcentral offentliggjort i 

SLA den 7 september 2019 att "Skultorp är också med i satsningen från 
vårdcentralen. Idag finns en distriktssköterskemottagning och en 
barnavårdscentral i samhället. Vi har ansökt om att få ha en filial där för att ha 
läkarmottagning".  

 

Handlingar 

Svar på motion om busstrafik, turtäthet och att boende i Skultorp ska 

kunna ta sig till Vårdcentralen i Hentorp på dagtid 

Motion om busstrafik, turtäthet och att boende i Skultorp ska kunna 

ta sig till Vårdcentralen i Hentorp på dagtid med buss (S) 

Handling_Svar på motion_1129979.pdf 
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KF § 7/20  

Plan för IT-infrastruktur 
KS2017.0416 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-12-11 240/19 

2 Kommunstyrelsen 2020-01-13 6/20 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 7/20 

 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta Plan för IT-infrastruktur (daterat 2019-

10-23) att gälla för samtliga nämnder samt bolag från 2020-03-01 med 

ändringen att dokumentet uppdateras på sid 10 punkt 3.3.1 så att aktuella 

telestationer för 2020 (Kampavall, Locketorp och Ulvåker) anges. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att upphäva tidigare IT-infrastrukturplan. 

 

Yrkande 

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Torbjörn Bergman (M) yrkar på att handlingen Plan för IT-infrastruktur 

revideras på sid 10 punkt 3.3.1 så att aktuella telestationer för 2020 

(Kampavall, Locketorp och Ulvåker) anges. 

 

Christer Winbäck (L) yrkar bifalltill kommunstyrelsens förslag med 

ändringsyrkandet från Torbjörn Bergman (M). 

 

Beslutsgång 

Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Torbjörn Bergmans ändringsyrkande. 

 

Bakgrund 

Kommundirektören fick i juni 2018 uppdraget att revidera kommunens IT-

infrastrukturplan. Flera av kommunens verksamheter hade då påpekat behovet 

av nya initiativ på IT-infrastrukturområdet: 

Servicenämnden har lämnat ett förslag på Bredbandspolicy för kommunen. 

Vård- och omsorgsnämnden har antagit en Plan för digitalisering och 

användandet av välfärdsteknik 2018-2022 som uttrycker en oro för att 

kommunen har en för låg ambitionsnivå både ur ett verksamhetsperspektiv och 

ur ett brukarperspektiv. 

 

Avdelningen för IT- och verksamhetsutvecklings gör bedömningen att 

kommunen bör revidera sin IT-infrastrukturplan utifrån hur kommunen styr de 
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egna resurserna och att befintlig plan har tydliga målsättningar som delvis inte 

uppfyllts. 

 

Kommunstyrelsen beslutar också att samverkan med andra kommuner inom 

Skaraborg och VG-regionen ska utvecklas, så att IT-infrastrukturen 

understödjer samverkan mellan kommunernas olika verksamheter. 

 

Arbetet har letts av IT-chefen och bedrivits i en brett sammansatt grupp med 

deltagare från SSV, SSE, SVO, SMS. I gruppen har också 

Bredbandskoordinatorn för Västra Götaland samt företrädare för regeringens 

Bredbandsforum. Styrgrupp har kommunens Digitaliseringsråd varit. 

 

Resultatmålen i planen säger att Skövde även inom tätorter ska tillhöra 

toppskiktet i Västra Götaland, likt förhållandet för glesbebyggt. Den enskilt 

viktigaste åtgärden för att nå målen utgörs av en Bredbandssamordnare som 

nav för dessa frågor och med fokus på Skövde tätort. Skövde stadsnät ska ses 

som kommunkoncernens primära fiberleverantör. 

 

Handlingar 

Plan för IT-infrastruktur 

Plan för IT-infrastrukturen, förslag 2019-10-23 

 

 

Skickas till 

Nämnderna                                 

Bolagen 
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KF § 8/20  

Pensionspolicy Skövde kommun 
KS2019.0356 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-12-11 241/19 

2 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskott 2019-12-09 42/19 

3 Kommunstyrelsen 2020-01-13 7/20 

4 Kommunfullmäktige 2020-01-27 8/20 

 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta ny pensionspolicy för Skövde kommun 

och att denna börjar gälla från och med 2020-03-01 och därmed ersätter den 

tidigare pensionspolicyn (senast reviderad 2011-06-20 KF §11/77). 

 

Yrkande 

Ulrica Johansson (C) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag 

 

Bakgrund 

Skövde kommun står inför betydande utmaningar med att behålla och 

attrahera kvalificerat arbetskraft för att kunna utföra sitt välfärdsuppdrag. 

Utifrån dessa utmaningar föreligger det ett behov av att uppdatera kommunens 

pensionspolicy så att den framöver innehåller fler verktyg för att kunna 

underlätta ett långt och flexibelt arbetsliv.  

 

Kommunanställdas pensionsförmåner regleras främst i kollektivavtalet. Därav 

har pensionspolicyn kortats ned till att omfatta främst de områden där 

kommunen gör olika val eller förtydligande gentemot kollektivavtalet. En 

konsekvens är att pension till förtroendevalda inte ingår. Detta eftersom inga 

avsteg från kollektivavtalet sker inom detta området. 

 

Viktiga ändringar i policyn: 

 

 Löneväxling 

o Minsta löneväxlingsbelopp höjs från 500 till 1000 kronor.  

o Premietillägg vid löneväxling kopplas till mellanskillnaden mellan 

sociala avgifter på lönen och den särskilda löneskatten på pension. 

 

 Möjlighet till inkomstförstärkning för medarbetare som fyllt 65 år. 
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 Möjlighet att växla övertidstimmar och sparade semesterdagar till en 

extra pensionsavsättning via bruttolön. 

 

Denna pensionspolicy får uppdateras utan nytt politiskt beslut gällande de 

olika pensionsåldrarna så att policyn kan anpassas till ändringar i 

pensionsåldersgränser i rådande lagstiftning.  

 

Pensionspolicyn har förhandlats i central samverkansgrupp den 2019-11-19. 

 

 

Handlingar 

Pensionspolicy Skövde kommun 

Pensionspolicy.pdf 

Pensionspolicy Skövde kommun 

Slutligt antagen av KS delegationsordning kommunstyrelsen 

 

Skickas till 

HR-chef, Sofia Myhrman                          

Finanscontoller, Bas Thijssen 

Lönechef, Kristina Bauer Nordström 

Ekonomichef, Maria Vaziri Hamedani 

Central samverkansgrupp 

Stadsjurist – för revidering av kommunstyrelsens delegationsordning in 

enlighet med detta beslut      
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KF § 9/20  

Beslutshantering inom området medicinska produkter 
KS2019.0435 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-11-27 233/19 

2 Kommunstyrelsen  2019-12-09 238/19 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 9/20 

 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att ställa sig bakom förslag till förändrad 

beslutsprocess gällande beslut om riktlinjer samt att beslut om förändringar i 

produktanvisningarna från och med den 1 oktober 2019 fattas av VästKoms 

direktör. 

 

Yrkande 

Theres Sahlström (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag 

 

Bakgrund 

Skaraborgs kommunalförbund har sett över beslutsprocessen för 

medicinska produkter samt tillhörande riktlinje för förändringar i 

densamma.   

Förändringar av riktlinjer i handboken tas idag upp i beredningsgruppen 

för Handbok och sortiment och Ledningsrådet för medicinska produkter. 

Därefter ska VästKoms styrelse rekommendera kommunerna att berörd 

nämnd i respektive kommun ska fastställa riktlinjerna. 

Produktanvisningarna i handboken ska i sin tur fastställas av utsedd 

ansvarig i respektive kommun efter rekommendation från Ledningsrådet 

för medicinska produkter. 

Beslutsprocessen på kommunsidan kring förändringar i Handbok för 

personligt förskrivna hjälpmedel är för närvarande otydlig och orimligt 

komplicerad. Därför föreslås en förändring. 

Då dessa processer är krångliga och tidskrävande föreslås att besluten och 

riktlinjer framöver tas av VästKoms styrelse och att beslut om 

produktanvisningarna tas av VästKoms direktör.  

Styrelsen kan i sin tur delegera beslut om riktlinjer till direktören. 

Föreliggande förslag grundar sig i bedömningen att processen kring 

förändring av riktlinjer och produktanvisningar är gedigen ur den 
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aspekten att beredning, förankring och dialog sker med 

vårdgivarrepresentanter ett flertal gånger under processen. 

Direktionen beslutade 2019-10-11 att rekommendera 

medlemskommunerna att ställa sig bakom förslag till förändrad 

beslutsprocess gällande beslut om riktlinjer samt att beslut om 

förändringar i produktanvisningarna från och med den 1 oktober 2019 

fattas av VästKoms direktör. 
 

Handlingar 

Beslutshantering inom området medicinska produkter 

§ 72 Beslutshantering inom området medicintekniska produkter 

 

 

Skickas till 

Skaraborgs 

kommunalförbund      

                      

Vård- och omsorgsnämnden 

Socialnämnden 

Kommunjurist Tobias Carlgren 

Kommundirektör Tomas Fellbrandt 
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KF § 10/20  

Minnesplats med tillhörande veteranmonument/konstverk 
KS2019.0182 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-12-11 243/19 

2 Kommunstyrelsen 2020-01-13 8/20 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 10/20 

 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att placering av Skövde kommuns officiella 

minnesplats för veteraner placeras i den sydöstra delen av Garpaparken.  

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa monumentets utseende enligt 

förslaget nedan. 

Yrkande 

Claës Beckman (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

AndersG Johansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Bakgrund 

Sektor samhällsbyggnad fick i uppdrag, enligt beslut KS § 70/19, att utreda 

lämplig placering av veteranmonument i Garpaparken samt dess utseende. 

 

Sektor samhällsbyggnad har i samråd med Fredsbaskrarna Skaraborg 

sett ut en lämplig placering där sammankomster kan ske. Platsen som 

föreslås, är belägen i den sydöstra delen av parken, vilket framgår av 

handlingarna till ärendet. 

Utseende för det framtagna monumentet är hämtat från ett befintligt 

monument och har arbetats vidare med i samråd med Fredsbaskrarna 

Skaraborg. Monumentets utformning framgår av handlingarna till 

ärendet.  

Samråd med Sektor medborgare och samhällsutveckling har skett på 

tjänstemannanivå då monumentet ses som en utsmyckning och inte ett 

konstverk. 

 

 

Handlingar 

Minnesplats med tillhörande veteranmonument/konstverk 
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Tjänsteskrielse.pdf 

 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad Sektor medborgare och 

samhällsutveckling 

Kultur och 

fritidsnämnden 
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KF § 11/20  

Avgifter för ansökan om godkännande att driva fristående förskola 

samt för förändringar i verksamheten 
KS2019.0448 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-12-11 242/19 

2 Kommunstyrelsen 2020-01-13 9/20 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 11/20 

 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet till barn- och 

utbildnings-nämnden för en granskning av beslutssats 2 så att den 

överensstämmer med propositionens intentioner. 

 

Yrkande 

Marianne Gustafson (KD) yrkar på återremiss av ärendet till barn- och 

utbildnings-nämnden för en granskning av beslutssats 2 så att den 

överensstämmer med propositionens intentioner. 

 

Torbjörn Bergman (M) yrkar bifall till återremissen av ärendet. 

 

Bakgrund 

Den 1 januari 2019 genomfördes vissa förändringar i Skollagen, 2 och 26 kap 

(2010:800). En av förändringarna innebär att kommunen får ta ut en avgift i 

samband med ansökan om godkännande av huvudman samt godkännande vid 

förändringar i verksamheten.  Barn- och utbildningsnämnden behandlade 

ärendet 2019-11-11. Avgiften är avsedd att täcka sektor barn och utbildnings 

kostnader för tillståndsprövning vid nyetablering och förändringar i befintlig 

verksamhet gällande fristående förskolor. Avgifterna tas ut med stöd av 

skollagen 2 kap 5 c §. Avgifterna är beräknade enligt självkostnadsprincipen 

enligt 2 kap 6 § kommunallagen (2017:725).  

 

 

Handlingar 

Avgifter för ansökan om godkännande att driva fristående förskola 

samt för förändringar i verksamheten 

BUN § 141/19 Avgifter för ansökan om godkännande att driva 

fristående förskola samt för förändringar i verksamheten 

 

Skickas till 

Barn- och                       
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utbildningsnämnden           

Ekonomienheten 
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KF § 12/20  

Begäran hos Länsstyrelsen om att förordna borgerlig 

vigselförrättare 
KS2018.0340 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-11-20 219/19 

2 Kommunstyrelsen  2019-12-09 239/19 

3 Kommunfullmäktige 2020-01-27 12/20 

 

 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att nominera Markus Wästefors 

till borgerlig vigselförrättare i Skövde kommun. 

 

Bakgrund 

Länsstyrelsen i Västra Götaland har förordnat borgerliga vigselförrättare efter 

nominering av kommunfullmäktige för Skövde kommun avseende 

mandatperioden 2018-2022. Med anledning av förändringar i bl a 

anställningsförhållande har några vigselförrättare svårt att tjänstgöra på 

avsedda tider och behovet av att det finns tjänstepersoner i Stadshuset som 

med kort varsel kan vara ersättare har ökat. 

 

Kommunfullmäktige i Skövde kommun vill därför nominera Markus Wästefors, 

säkerhetschef i Skövde kommun, till uppdrag som borgerlig vigselförrättare för 

mandatperioden 2018-2022. 

 

Handlingar 

Begäran hos Länsstyrelsen om att förordna borgerlig vigselförrättare 

 

Skickas till 

 Länsstyrelsen Västra 

Götaland          
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KF § 13/20  

Anmälningsärende till kommunfullmäktige 27 januari 
KS2020.0005 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunfullmäktige 2020-01-27 13/20 

 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna nedanstående handlingar som 

anmälda. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna följande avsägelser: 

 

Isabelle Waldenvik (KD), ledamot kommunfullmäktige samt ledamot/vice ordf i 

vård- och omsorgsnämnden (från 2020-01-31) 

Isabell Ankarström (V), ersättare i kultur- och fritidsnämnden (från 2020-01-

31) 

Mats Kristiansson (V), ersättare i Bygglovsnämnden (från 2020-01-26) 

Anna Ljungberg (M), ordförande i barn- och utbildningsnämnden (från 2020-01-

24) 

 

 

 

Bakgrund 

Nedanstående handlingar har inkommit och anmäls till kommunfullmäktige. 
 

Handlingar 

Anmälningsärende till kommunfullmäktige 27 januari 

BUN § 154/19 Nya avgiftsnivåer för maxtaxa 2020 

KS § 226_19 Svar på medborgarförslag om belysning i korsningen 

Storgatan-Kungsgatan 

KS § 227_19 Svar på medborgarförslag om att starta ett Digidelcenter 

 

 

 

  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2020-01-27  24(25) 

 

KF § 14/20  

Valärenden 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja följande personer till uppdrag under 

mandatperioden 2018--2022 

 

Gun Sandelius (KD), ledamot och förste vice ordförande i vård- och 

omsorgsnämnden (från 2020-01-31) 

Mats Kristiansson (V), ersättare i kultur- och fritidsnämnden (från 2020-01-31) 

  

 
Yttrande 

Martin Odenö (M) redogör för beredning av ärendet och valberedningens förslag till 

beslut.   
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Avslutning 
 

Ordförande Conny Brännberg (KD) tackar alla närvarande och avslutar dagens 

sammanträde.  

 

Kommunfullmäktiges nästa sammanträde äger rum måndagen den 24 februari 

2020 kl 18:00. 
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